
 
 
Art. 42 Schriftelijke vragen m.b.t. Woonzorgcentrum Gaza in Harmelen 
( ingediend 7 januari 2025) 
 
Aanleiding:  
 
Een jaar geleden, in december 2023, hebben de fracties van LijstvanderDoes en Splinter 
schriftelijke vragen gesteld m.b.t. de stand van zaken Woonzorgcentrum Gaza in 
Harmelen. We hebben daarop door middel van een raadsinformatiebrief een 
uitgebreide beantwoording gekregen waarbij het volgende werd gemeld: `andere 
initiatieven hebben een hogere prioriteit gekregen maar dit initiatief  staat wel 
geprioriteerd. Dat betekent dat er geen ambtelijke capaciteit is om dit initiatief op te 
pakken In januari 2024 wordt de projectenlijst initiatieven opnieuw beoordeeld en 
geprioriteerd. Het klopt dat Zorggroep St. Maarten nog niet zijn benaderd om te starten 
met het project omdat er geen ambtelijke capaciteit beschikbaar is voor dit project`. 
 
Mbt de vraag omtrent het ingediende burgerinitiatief staat in de RIB gemeld: `de 
prioriteringslijst wordt regelmatig doorgesproken in het college. Maar gezien het feit dat 
het betreffende project wordt ondersteund door een burgerinitiatief dit bij de prioritering 
van de projecten zal worden meegewogen`. 
 
In oktober 2024 heeft de fractie van het CDA vragen gesteld over de herijking van de 
voorraadlijst grote ruimtelijk initiatieven. Werk maken van de voorraadlijst grote 
ruimtelijke initiatieven waaronder Woonzorgcentrum Gaza. 
Het CDA geeft aan dat zij heeft begrepen dat de initiatiefnemers staan te popelen om 
aan het werk te gaan en vragen concreet op welke termijn zij contact met de gemeente 
kunnen verwachten om hun projecten samen met de gemeente vlot te trekken. 
Antwoord: In de terugkoppeling die de initiatiefnemers hebben ontvangen is aangegeven 
dat er tweemaal per jaar een terugkoppeling plaatsvindt, het volgende contactmoment 
is december 2024. Zodra er voldoende capaciteit beschikbaar is, wordt een project 
opgepakt.  
 
De fracties van LijstvanderDoes, Splinter en het CDA hebben naar aanleiding hiervan de 
volgende schriftelijke vragen: 
 

1. Welke terugkoppeling hebben de initiatiefnemers van het ruimtelijke initiatief  
Zorgcentrum Gaza, die op de prioriteitenlijst van de gemeente staat, gekregen 
in de contactmomenten in 2024 en specifiek in december 2024? 

2. In hoeverre zijn er in het afgelopen jaar overleggen geweest met de 
betrokkenen van woonzorgcentrum Gaza en de Zorgroep St.Maarten? 

3. Welke overleggen met de initiatiefnemers van woonzorgcentrum Gaza staan 
er voor 2025 gepland, zowel ambtelijk als bestuurlijk? 

4. Wat is de verwachting van wanneer het project Woonzorgcentrum Gaza 
opgepakt gaat worden?  

5. Is er het afgelopen jaar contact geweest met de indieners van het 
burgerinitiatief? 
- Zo ja, kunt u aangeven wanneer dit heeft plaatsgevonden? 



 
 

- Zo ja, zijn er concrete afspraken gemaakt? 
- Zijn er vervolgafspraken gemaakt voor 2025 met de indieners? 

 
 
LijstvanderDoes- Herma Verbeij 
Splinter- Femke-Merel van Kooten  
CDA- Toos van Soest 
 
 

 

 

 

 


